

**DARSLIKNING
NASHR RUXSATNOMASI**

Samarqand davlat chet tillar institutining
2026 yil "1" iyuldagi "184" - sonli buyrug'iga asosan

SamDCHTI “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrasi PhD, dotsenti

Petrosyan Nelya Valerevna

tomonidan

60110900 – “Xorijiy til va adabiyoti (ingliz tili)” mutaxassisligi talabalari uchun
tavsiya etilgan

“TEXTBOOK FOR PRACTICING LINGUISTIC COMPETENCES”

nomli darsligiga

O‘zbekiston Respublikasi Vazirlar Mahkamasi tomonidan litsenziya berilgan
nashriyotlarda nashr etishga ruxsat berildi.

Rektor

B.A.Xolikov

Ro'yxatga olish raqami
№ 184 / 03

1. Mualliflar	SamDCHTI Ingliz tili tarixi va grammatikasi kafedrası kafedrası PhD, dotsenti Petrosyan Nelya Valerevna Петросян Н.В.- доцент кафедры истории и грамматики английского языка СамГИИЯ Petrosyan N.V.- associate professor of the Department of the History and Grammar of the English Language at SamSIFL
2. O'quv adabiyoti nomi:	Textbook for practicing linguistic competences/ Учебник по практике лингвистических компетенций/ Til kompetensiyalarini amalda qo'llash bo'yicha darslik
3. O'quv adabiyoti turi:	Darslik / учебник / Textbook
4. Annotatsiya	Ushbu darslik bakalavriat ta'lim yo'nalishlarida tahsil olayotgan oliy o'quv yurtlari talabalari (kechki bo'lim uchun) mo'ljallangan bo'lib, B2+ /C1 ga bosqichma-bosqich o'tish bilan ingliz-Upper-Intermediate (B2) darajasiga qaratilgan. Darslik akademik va kasbiy yo'naltirilgan kontekstda grammatik, leksik va kommunikativ kompetensiyalarni shakllantirish va rivojlantirishga qaratilgan. Darslik tarkibiga ingliz tilining amaliy fanlariga tayyorgarlik (ingliz tilining aspektlari, o'qish va yozish amaliyoti, suhbatlashish qobiliyatlari) kiradi va nutq faoliyatining barcha turlari uchun vazifalar kiradi: o'qish, yozish, gapirish, so'z boyligi va har bir bo'lim uchun uslubiy tavsiyalar. Ushbu darslikdan sinf ishlarida ham, talabalarni mustaqil o'qitish uchun ham foydalanish mumkin. U 9 ta o'qish moduli (1-semestr), grammatika materiallari, akademik so'zlar va so'z birikmalarining lug'ati, javoblar kalitlari, testlar va bibliografiyadan iborat.
Аннотация	Данный учебник предназначен для студентов высших учебных заведений, обучающихся по программам бакалавриата (вечернее отделение), и ориентировано на уровень владения английским языком Upper-Intermediate (B2) с постепенным переходом на B2+/C1. Учебник направлен на формирование и развитие грамматических, лексических и коммуникативных компетенций в академическом и профессионально ориентированном контексте. Содержание учебника включает подготовку к практическим предметам по английскому языку (аспекты английского языка, практика чтения и письма, разговорные навыки) и включает задания для всех видов речевой деятельности: чтение, письмо, разговорная речь, словарные навыки и методические рекомендации по каждому разделу. Данный учебник может быть использован как в аудиторной работе, так и для самостоятельной подготовки студентов. Он состоит из 9 блоков модуля для чтения (1 семестр), грамматических материалов, глоссария академических слов и словосочетаний, ключей к ответам, тестов и библиографии.
Abstract	This textbook is intended for students of higher education institutions studying under bachelor's degree programs (evening department), and is focused on the level of English language proficiency Upper-Intermediate (B2) with a gradual transition to B2+/C1. The textbook is aimed at the formation and development of grammatical, lexical and communicative competencies in an academic and professionally oriented context. The content of the textbook integrates preparation for practical English subjects (the English language aspects, reading and writing practice, speaking skills)

	and includes assignments for all types of speech activity: reading, writing, speaking, vocabulary skills and methodological recommendations for each unit. The given textbook can be used both in classroom work and for students' independent training. It consists of 9 units of reading module (1-semester), grammar materials, glossary of academic words and collocations, answer keys, tests and bibliography.
--	---